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Írásbeli kérdés !

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Lázár János Miniszterelnökséget vezet ő miniszter úrnak

„Felelősek lehetnek a kormányzati szervek a Makón kialakult helyzetért? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

A „Hogyan jutottak idáig Makón?” című, K116775 . számú írásbeli kérdésemre adott válaszai
újabb kérdéseket vetettek fel bennem, mielőtt azonban ezeket feltenném, reagálnék a
válaszban leírtakra .

„A történeti hűség kedvéért rögzítem, hogy írásbeli kérdésében Ön nem egy helyi személyt ől
idéz, hanem az Index 2017. július 25. napján megjelent cikkéből. Tehát, nem arról van szó,
hogy elment, megkérdezte a helyi embereket, hanem elolvasta az Index helyszíni riportját ,
akik valóban vették a fáradtságot és elmentek néhány településre . Ez azért jelentős
különbség. ”

A történelmi hűség kedvéért megjegyezném, hogy nem írtam azt, hogy személyesen
találkoztam helyi állampolgárral, mint ahogyan - ilyen alapon - azt sem állíthatná, hogy Ön a z
AVH kifejezést is személyesen hallotta .

„ Örülök, hogy egyetértünk abban, hogy a korábbi baloldali városvezetésnek helyt kell állni a
ebben az ügyben . ”

Mint ahogyan írtam „Ha tehát a szocialista városvezetés felel őssége felvetődik, akkor azt ki
kell vizsgálni .”, és ahogyan természetesnek tartom a döntésekért a felel ősségvállalást ,
bármilyen politikai színezetű városvezetésrő l legyen szó .

Az újabb kérdéseket válaszának alábbi része generálta :

„ .Tájékoztatom, hogy a Kedvezményezett ,, Makó és Térsége” Ivóvízmin őség javító
Önkormányzati Társulás a teljes pályázati anyagot, amelynek része a részlete s
megvalósíthatósági tanulmány is, 2011 . június 30. napján nyújtotta be az Irányító Hatóság
jogelődjéhez, a Környezetvédelmi Fejlesztési Igazgatósághoz., ,

G)



„ Valóban, egyre több jel utal arra, hogy az ivóvízmin őség-javító beruházásnak már a
tervezési folyamata olyan hiányosságokat és hibákat tartalmazott, amelyek a jelenlegi helyze t
kialakulásához vezettek. "

„Makó és Térsége” Ivóvízminőség javító Ónkoiniányzati Társulásba tartozó települése k
polgármesterei :

Makó - Dr. Buzás Péter MSZP-PSZM MAK Ó

Kiszombor - Szegvári Ern őné független

Maroslele Dr. Martonosi György FÜGGETLEN

Földeák Vass Imre FÜGGETLEN

Ófő ldeák Hajnal Gábor FÜGGETLE N

Királyhegyes Horváth Lajos FÜGGETLEN

Ferencszállás Jani János FÜGGETLEN

Klárafalva Fekete József István FIDESZ-KDNP

Nagyér Lőrincz Tibor FÜGGETLEN

Csanádalberti Csjernyik Zoltán FÜGGETLEN

Pitvaros Radó Tibor FÜGGETLE N

Ambrózfalva Mitykó Mátyás Márton FÜGGETLE N

Apátfalva Varga Péter MSZP

Magyarcsanád Guba István FÜGGETLEN

Csanádpalota Kovács Sándor FÜGGETLE N

Kövegy Galgóczkiné Krobák Mária Anna FÜGGETLE N

Nagylak Gyarmati András FÜGGETLEN

A fentiek miatt következő kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz :

1. A Környezetvédelmi Fejlesztési Igazgatóságnak a pályázat benyújtásakor nem kellet t
volna kiszűrni a benyújtott dokumentációk alapján a tervezési hiányosságokat ?

2. Amennyiben volt részletes megvalósíthatósági tanulmány, volt költségvetés, volt
szakmai felülvizsgálat, volt elszámolás, volt helyszíni ellen őrzés, akkor a
Környezetvédelmi Fejlesztési Igazgatóságnak és az Irányító Hatóságnak mekkora a
felelőssége?

3. Mely kormányzati szervnél tudok betekinteni az iratokba ?

4. A „Makó és Térsége” Ivóvízminőség javító Önkormányzati Társulásba tartoz ó
települések polgármesterei közül Ön szerint kit és miért terhel felel ősség?

5. A projektben résztvev ő tervező , kivitelező stb. vállalkozók közül kiket terhel
felelősség?

Budapest, 2017 . augusztus 31 .

Tisztelettel :

Dr. Vadai Ágnes
Demokratikus Koalíció
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